
یادی از شهید مدافع حرم حسین امیدواری
شهیدی که قاتلش را بخشید

شــهید مدافع حرم حسین امیدواری 
در سال 1365 به دنیا آمد. دوران کودکی 
حسین در محله امامزاده زید)ع( گذشت. 
وی از همــان کودکــی در فعالیت هــای 
مذهبی مسجد و امامزاده شرکت می کرد. 
به یاد دارم روز عاشــورا از صبح اول وقت 
که دسته های مختلف عزاداری به امامزاده 
می آمدند برای آنها اســپند دود می کرد و 

از عزاداران پذیرایی می کرد. او عضو »گردان فاتحین« )ســاکن محله فردوس 
تهران( بود که در زمستان سال 1394 شمسی، داوطلبانه به یگان های مدافع 
حرم بانوی مقاومت، حضرت زینب کبری)س( در »ســوریه« ملحق شــد و با 
ســمت خمپاره انداز، حافظ حرم گشــت. وی در 21 دی ماه همان سال، طی 
نبرد با مزدوران صهیونیســتی و پیروان اســام آمریکایی در منطقه عملیاتی 
»خان طومان« در سن 29 سالگی بال در بال مائک گشود. شهید مدافع حرم 
حســین امیدواری در بخش هایی از وصیت نامه اش نوشته بود: »در همین جا، 
رضایت خود را از جاهلی که بنده را به قتل رســاند، تسلیم شما کرده و البته 
شکایت خود را از دو گروه نزد شما تا روز قیامت به امانت می گذارم؛ گروه اول، 
کسانی که در پوچ گرایی هستند و برای آنکه آن ننگ را از دوش خود بردارند، 
درصدد برمی آیند تا ما را در راهی که هســتیم، بی هدف نشــان دهند و گروه 
دوم، کسانی هستند که با مکر و ریا، سعی می کنند برای به دست آوردن منافع 

دنیوی، روی خون شهدا موج سواری کنند.«

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
ثبت نام از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال در حالی از یازدهم دی ماه 
سال جاری آغاز شده که طبق آئین نامه انتخابات این فدراسیون تا ساعت 16 
امروز پنجشــنبه بیستم دی ماه 14۰3 ادامه دارد. حیدر بهاروند، شهاب الدین 
عزیزی خادم، علی کفاشیان و مهدی تاج در فاصله سه روز مانده به پایان این 
کارزار ثبت نام اولیه خود را انجام داده اند اما طبق آئین نامه انتخاباتی لازم است 
مدارک فیزیکی دال بر امضاهای جمع آوری شده از اعضای مجمع برای قطعی 
کردن ثبت نام خود را ارائه دهند. نامزدهای حوزه ریاست طبق بندهای مندرج 
در آئین نامه انتخاباتی مکلف به ارائه پنج امضا از اعضای مجمع و نواب معرفی 

شده نیز باید دو امضا به دبیرخانه مجمع ارائه دهند.
در شــرایطی که مجمع انتخاباتی فدراســیون فوتبال قرار است یازدهم 
اسفندماه سال جاری برگزار  شود، خبرهای دریافتی حکایت از آن دارد که یکی 
از مســئولان شناخته شــده که نامش برای اهالی ورزش نیز آشناست در اوج 
مشغله های کاری و سیاسی خود در تماس با برخی اعضای مجمع فدراسیون 
فوتبال، کفاشــیان رئیس پیشین فدراسیون فوتبال را به عنوان نماینده دولت 
معرفی کرده و از آنها خواسته در انتخابات پیش روی به کفاشیان رای دهند. 
این گونه تماس ها حتی با یکی از اعضای کادرفنی تیم ملی نیز صورت گرفته و 

از او هم خواسته  شده در انتخابات پیش رو به کفاشیان رای دهد. 
بحث درخصوص صاحیت یا عدم صاحیت کفاشــیان برای نشســتن 
روی صندلی ریاســت فدراسیون نیست- که در این باره نیز گفتنی ها بسیار و 
کفاشــیان هر هنری در مدیریت داشته سالها قبل نشان داده- بلکه مسئولان 
ارشــد اگر واقعا دلسوز و خیرخواه فوتبال هستند باید برای این رشته ورزشی 
طرحی نو دراندازند زیرا با شــرایط کنونی و تحمیل شــده اگر بزرگ ترین و 
موفق ترین مدیران فوتبالی و ورزشــی دنیا را هــم در راس فوتبال ایران قرار 
دهند، کاری بیشــتر از آنکه مدیران فعلی انجام می دهند، نخواهند توانســت 

انجام دهند. 
مشکل فوتبال تســلط جریانات فرصت طلب و منفعت طلبی است که به 
راحتی با رفتن این مدیر و آمدن آن مدیر حاضر به عقب نشــینی نیستند و با 
کمک ابزار رسانه ای و حمایت تاسف برانگیز برخی مراکز ذی صاح با هر فرد و 
جریانی که قصد اصاح و ایجاد تحول مثبت داشته باشد مبارزه می کنند و... 

حالا در این بین یکی از مسئولان که مشخص است اصا مسئله یا مشکل 
فوتبال را متوجه نشــده به حمایت از یک گزینه خاص پرداخته، غافل از آنکه 
تجربه ثابت کرده در بسیاری از مواقع این دست حمایت ها و سفارش ها نتیجه 

عکس می دهد. 
نکته آخر آنکه نماینده رئیس جمهور در ورزش احمد دنیامالی وزیر ورزش 
و جوانان اســت نه ســایر افراد و اگر واقعا دولت محترم دنبال نماینده ای در 
انتخابات فدراسیون فوتبال است )که درستی یا نادرستی آن جای بحث دارد( ، 
ایــن نماینده باید از طریق دنیامالی یا مدیران وزارت ورزش به اعضای مجمع 

معرفی شود، نه فردی که هیچ مسئولیتی در ورزش ندارد.

معرفی کفاشیان 
به عنوان نماینده دولت؟!

نکته  ورزشی

*رضا زارعی، رئیس فدراســیون کوهنوردی درخصوص وضعیت نسرین عبدالرحیمی ملی پوش یخ نوردی ایران که در حین 
تمرین دچار حادثه شــده بود، اظهار داشــت: پس از حادثه ای که برای خانم عبدالرحیمی پیش آمد، بافاصله ایشــان در 
بیمارستانی در کیش بستری منتقل کردیم و تحت مداوا قرار گرفت. در بدو حضور در بیمارستان، عمل روی مهره 12 کمر 
و عمل دست انجام شد و طبق ارتباطی که با پزشکان تهران داشتیم، تایید کردند که عمل به خوبی انجام شده است. رئیس 
فدراسیون کوهنوردی افزود: برای انتقال این ملی پوش به تهران تردید در پرواز داشتیم چون ابتدا پزشکان این کار را تایید 
نمی کردند ولی پس از اینکه پزشــکان تایید کردند، پرواز اختصاصی مهیا کردیم و به بیمارســتان تهران منتقل شد. زارعی 

خاطرنشــان کرد: امروز سه پزشــک متخصص، ام .آر.آی آخر را مشاهده کردند و عملی که در کیش انجام شده بود را تایید 
کردند و اذعان داشتند که نیازی به عمل مجدد نیست و نیاز به زمان دارد که بهبودی کامل را به دست آورد. او اظهار داشت: 
خوشبتانه خطر جدی دیگری این ملی پوش را تهدید نمی کند و می تواند پس از درمان های لازم و انجام فیزیوتراپی، بهبودی 
را به دســت آورد. این حادثه در جریان اردوی تیم ملی یخ نوردی و درای تولینگ کشورمان جهت آماده سازی برای اعزام به 
مسابقات قهرمانی آسیا و جام جهانی پیش رو )کره جنوبی(، که از تاریخ 5 تا 15 دی ماه بر روی دیواره یخ نوردی پارک برفی 

پنگوئن کیش جریان داشت، رخ داد.

خواندنی از ورزش خواندنی از ورزش 

پایان کار دشان در تیم ملی فوتبال فرانسه
 ســرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه به طور رســمی اعام کرد که پس از 

جام جهانی پیش رو از سمت خود در این تیم کناره گیری خواهد کرد.
دیدیه دشان که از سال 2۰12 هدایت تیم ملی فوتبال فرانسه را برعهده 
 دارد، دیروز به طور رسمی اعام کرد، پس از پایان مسابقات جام جهانی 2۰26 
به حضور 14 ساله اش روی نیمکت خروس ها پایان داده و از سمت خود در این 

تیم کناره گیری خواهد کرد.
سرمربی پیشین تیم های  موناکو، یوونتوس و مارسی در این مدت فرانسه 
را بــه قهرمانی در جام جهانی 2۰18 و قهرمانــی در لیگ ملت های اروپا در 
فصل 21-2۰2۰ رساند. تیم تحت هدایت او همچنین در جام جهانی 2۰22 
تا فینال پیشــروی کرد و در لیگ ملت های اروپای 2۰16 هم به عنوان نایب 

 قهرمانی رسید.
دشان 56 ساله تاکنون در 165 بازی روی نیمکت تیم ملی فوتبال فرانسه 
حضور داشته که حاصلش 1۰5 برد، 34 تساوی و 26 شکست بوده است. پیش 
از این از زین الدین زیدان به عنوان اصلی ترین گزینه جانشینی او یاد شده بود.
زیزو که از زمــان پایان همکاری اش با رئال مادرید در تابســتان 2۰21 
دیگر هدایت تیمی را برعهده نداشــته، عاقه زیادی به سرمربیگری تیم ملی 

کشورش دارد.

رئال به سلتاویگو خورد، بارسلونا به بتیس
قرعه کشی مرحله یک هشتم نهائی جام حذفی اسپانیا انجام شد.

قرعه کشی مرحله یک هشتم نهائی مسابقات جام حذفی اسپانیا موسوم به 
کوپا دل ری، بعدازظهر دیروز در مقر فدراسیون فوتبال اسپانیا در شهر مادرید 
برگزار شــد و 16 تیم راه یافته به این مرحله رقبای خود را شناختند. بر این 
اســاس رئال مادرید در این مرحله باید به مصاف سلتاویگو برود و بارسلونا هم 

به رئال بتیس خورد.
برنامه بازی های این مرحله به شرح زیر است:

* پونتودرا................................................................................................................. ختافه
* اورنسه................................................................................................................. والنسیا
* آلمریا................................................................................................................... لگانس
* الچه......................................................................................................... اتلتیکومادرید
* رئال مادرید.................................................................................................... سلتاویگو
* بارسلونا....................................................................................................... رئال بتیس
* رئال سوسیه داد......................................................................................... رایو وایکانو
* اتلتیک بیلبائو................................................................................................ اوساسونا

بازی های مرحله یک هشتم نهائی جام حذفی اسپانیا در تاریخ 15 ژانویه 
)26 دی( برگزار خواهد شد.

تغییر و تحولات وسیع در کادر مدیریتی باشگاه استقلال
اعضای جدید هیئت مدیره باشــگاه استقال در شــرایطی معرفی شدند که 
برای نخســتین بار یک زن در تاریخ این باشگاه در این مسئولیت قرار گرفته است. 

همچنین علی نظری جویباری مدیرعامل باشگاه استقال شد.
پس از آن که از سوی گروه صنایع پتروشیمی به عنوان مالک باشگاه استقال، 
علی تاجرنیا نماینده تام الاختیار هلدینگ خلیج فارس در این باشــگاه شد، اعضای 
هیئت مدیره آبی پوشــان عصر دیروز معرفی شــدند. علیرضا اســدی، علی نظری 
جویباری، فریده شجاعی و محمودرضا بابایی اعضای جدید هیئت مدیره استقال 

هستند که از سوی گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس منصوب شدند.
پیش از این در حکمی از ســوی محمد شریعتمداری، علی تاجرنیا به عنوان 
دســتیار و نماینده تام الاختیار مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس در امور شــرکت 
فرهنگی ورزشی اســتقال ایران منصوب شــده بود. اعضای هیئت مدیره باشگاه 
اســتقال نیز در اولین اقدام خود علی نظری جویباری را به عنوان مدیرعامل این 

باشگاه انتخاب و او را جانشین فرشید سمیعی کردند.
اقدام پرسپولیس برای جذب بیفوما

باشگاه پرسپولیس به دنبال جذب ستاره کنگویی استقال خوزستان است.
پرســپولیس هنوز به طور جدی وارد بازار نقل و انتقالات تابستانی نشده و در 
حالی که هنوز تکلیف سرمربی خود را مشخص نکرده، اما مهره های با کیفیت لیگ 

برتر را مد نظر قرار داده که یکی از آنها تیوی بیفوما است.
تیــوی بیفوما که نمایش درخشــانی در دور رفت لیگ برتر برای اســتقال 
خوزستان داشته، در لیست خرید پرسپولیس قرار گرفته و سرخ پوشان برای جذب 
این بازیکن نامه رســمی زده و خواســتار در جریان قرار گرفتن شرایط انتقال وی 

به تیم خود هستند.
باشــگاه پرسپولیس که هنوز بازیکن جدیدی را جذب نکرده، با ارسال نامه به 
استقال خوزستان، از این باشگاه درخواست داشته تا چگونگی انتقال این بازیکن 

را عنوان کنند و به همین منظور مذاکرات بین طرفین آغاز شده است.
تیوی بیفوما که نخستین بازی خود در لیگ برتر ایران را در هفته سوم لیگ 
برتر مقابل استقال تهران انجام داد و گل سه امتیازی استقال خوزستان را زد و 
پس از آن هم با ثبت دو گل و تاثیرگذاری روی چهار گل تیمش نقش کلیدی در 

نمایش خوب آبی ها داشت، حالا مورد توجه پرسپولیس قرار گرفته است.
فولاد خوزســتان نخســتین تیمی بوده که نامه رســمی برای جذب بیفوما 
به باشــگاه هم استانی ارســال کرد و این ســتاره کنگویی در لیست خرید یحیی 

گل محمدی قرار دارد و حالا هم پرسپولیس برای جذب او اقدام نموده است.
2 گزینه جدی برای سرمربیگری پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس مذاکرات همزمان خود را با یک مربی فرانسوی و یک مربی 
بوسنیایی آغاز کرده است.

باشگاه پرسپولیس پس از چند روز بررسی گزینه های مختلف، سرانجام بر سر 
مذاکره با دو مربی خارجی به جمع بندی رسیده است؛ البته جمع بندی برای شروع 

مذاکرات، نه توافق و اتفاق خاص دیگری.
در شــرایطی که اکثر گزینه های صاحب نام و مطرح پرسپولیس در مواجه با 
پیشــنهاد رسمی این باشــگاه برای حضور در ایران پاسخ منفی دادند، در آخرین 
جلسه هیئت مدیره نام دو گزینه فرانسوی و بوسنیایی مورد بررسی قرار گرفت که 

هیئت مدیره برای مذاکره با آنها به جمع بندی رسید.
ژولین استفن فرانسوی که سابقه کار در باشگاه های رن و استراسبورگ را دارد 
یکی از این گزینه هاســت که عملکرد نســبتاً متوسطی در دوران مربیگری داشته 
اســت. استیفن در فصل 2۰18-2۰19 با تیم رن قهرمان جام حذفی فرانسه شده 
است. هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس این مربی فرانسوی را به عنوان گزینه اول در 

نظر گرفته و مأموریت مذاکره با او را به رضا درویش سپرده است.
به جز این مربی، نام سرگئی یاکیروویچ بوسنیایی نیز که سابقه قهرمانی با تیم 
دیناموزاگرب در لیگ و جام حذفی کرواســی را دارد، دیگر فردی است که کمیته 
فنی پرسپولیس نام او را به هیئت مدیره داده و پس از تأیید اعضا، قرار شده مذاکره 
با او نیز به عنوان اولویت دوم انجام شــود. مدیران باشگاه پرسپولیس قرار است در 
جلسه آینده گزارش اولیه مذاکرات خود با این دو مربی را به هیئت مدیره ارائه دهند 

و سپس درباره ادامه مذاکرات تصمیم گیری صورت گیرد.

برنامه مسابقات  والیبال آســیا  کنفدراسیون 
سالنی و ساحلی ســال ۲۰۲۵ را اعلام کرد که این 
تقویم با تور آزاد نووالــی در ۱۳ فروردین ۱۴۰۴ و 

همزمان با روز طبیعت آغاز می شود.
در تقویم ســال 2۰25 میادی کنفدراسیون والیبال 
آســیا 12 رویداد برنامه ریزی شــده است که هفت دوره 
مســابقات به والیبال ســالنی و پنج رویــداد به والیبال 
ســاحلی اختصاص دارد. تغییر نــام رقابت های قهرمانی 
باشگاه های مردان و زنان آسیا به مسابقات لیگ قهرمانان 
مردان و زنان آسیا از مهم ترین نکات تقویم کنفدراسیون 
والیبال آســیا در سال 2۰25 خواهد بود که این رقابت ها 
در بخش مــردان به میزبانی ژاپــن و در بخش زنان در 

ویتنام برگزار خواهد شد.
چلنجرکاپ مردان آســیا تیرماه بــه میزبانی بحرین 
برگزار می شــود و مســابقات زنان در چلنجرکاپ آسیا 
نیز 18 تا 25 خرداد برگزار خواهد شــد که میزبان هنوز 
مشخص نشده است.مسابقات والیبال قهرمانی دختران و 
پسران زیر 16 سال آسیا نیز در کشورهای اردن و تایلند 
پیگیری می شــود. قهرمانی زیر 16 ســال دختر آسیا در 
حالی مردادماه در شهر امان پایتخت اردن برگزار می شود 
کــه میانگین دمای شــهر امان در مردادمــاه 3۰ درجه 

سانتی گراد خواهد بود.
ناخون پاتوم نیز که سابقه زیادی در میزبانی مسابقات 
والیبال قاره کهن دارد، از 21 تا 28 تیرماه میزبان پسران 
زیر 16 سال آسیا خواهد بود.مسابقات والیبال چهارمین 

دوره المپیک نوجوانان آســیا از دیگر رویدادهای سالنی 
ســال 2۰25 والیبال در قاره کهن آسیا است که آبان ماه 
به میزبانی بحرین پیگیری خواهد شــد. تور آزاد والیبال 
ساحلی نووالی )فیلیپین(، سامیا )تایلند(، فو پن )ویتنام(، 
پینگتان )چین( و ششمین دوره مسابقات والیبال ساحلی 
قهرمانی زیر 21 ســال از جمله رویدادهای رشته جذاب 

ساحلی در تقویم 2۰25 کنفدراسیون آسیا است.
عاوه بر ایــن رویدادها، تیم های ملی بزرگســالان، 
جوانان و نوجوانان ایران در سال 2۰25 در لیگ ملت ها، 
قهرمانی مردان جهان، قهرمانی مردان زیر 21 سال و 19 

سال جهان شرکت خواهند کرد.
لازم به ذکر است عاوه بر این رویدادهای آسیایی در 
ســال 2۰25، تیم ملی والیبال مردان کشورمان در قالب 
دو تیم الف و ب در مســابقات لیگ ملت ها از 21 خرداد 
تا 12 مرداد در کشــورهای برزیل، صربستان و لهستان 
شــرکت خواهد کرد و ســپس آوردگاه قهرمانی مردان 
جهان مهم ترین رویدادی اســت که در ســال آینده در 
پیشــرو خواهد داشت که 21 شــهریور تا هفتم مهر در 

فیلیپین برگزار می شود.
حضور در مســابقات والیبال همبستگی کشورهای 
اســامی در عربســتان )مردادمــاه 14۰4( از دیگــر 
رقابت هایی است که اهمیت ویژه ای برای والیبال و ورزش 
ایران دارد. شرکت تیم ملی والیبال نوجوانان زیر 19 سال 
و جوانان زیر 21 ســال ایــران در رقابت های جهانی در 
کشورهای ازبکستان و چین از جمله رویدادهای والیبال 

ایران در ســال 14۰4 خواهد بود. با توجه به اعام تقویم 
کنفدرسیون والیبال آسیا و با در نظر گرفتن سیاست های 
کان فدراســیون جهانی والیبال مبنــی بر فعال کردن 
مناطق و زون های مختلف و افزایش اهمیت آن ها و برنامه 

و تقویم منطقه آســیای مرکزی، تعداد اعزام های والیبال 
ایران در ســال 2۰25 به ویژه در بخــش بانوان افزایش 
خواهد یافت و در مجموع ملی پوشــان مرد و زن والیبال 

ایران به بیش از 2۰ رویداد اعزام می شوند.

۲۰ رویداد آسیایی و جهانی در انتظار والیبال ایران

ورزشی 

سرویس ورزشی-
رئیــس فدراســیون وزنه بــردا ی در تازه ترین 
صحبت های خود در مورد عدم تمایل نواب نصیرشلال 
برای ســرمربیگری تیم ملی گفت: بهتر است خود 

نصیرشلال به این موضوع پاسخ دهد. 
نشست خبری ســجاد انوشــیروانی رئیس فدراسیون 
وزنه برداری دیروز چهارشــنبه 19 دی ماه 14۰3 در محل 
این فدراسیون برگزار شد. در ابتدای این نشست انوشیروانی 
در مورد بدهی میلیاردی فدراســیون بابت ســالن مسابقات 
بیان کرد: خیلی در این مورد صحبت شد. واقعیت این قضیه 
این اســت قراردادی قبل از سال 14۰1 پنج ساله بسته شد. 
پیمانکار مدعی شــد کارهای اضافی انجام داده و مسئولان 
وقت باید هزینه های آن را پرداخت می کردند و حتی در یک 
متمم هزینه های پیمانکار را تاییــد کردند. در دوران کرونا 
هم متحمل ضرر شــد و در دادگاه پیگیــر هزینه های خود 
شــد و منجر به بدهی 24 میلیارد و 9۰۰ میلیون شــد. تا 
امروز نزدیک به 9 میلیارد تومان پرداخت شده است. باید از 
حمایت وزیر و وزارت ورزش تشــکر کنم. قرار است امروز یا 
چند روز آینده بخشــی دیگر از بدهی پرداخت شود و بقیه 

در دو قسط تا پایان اردیبهشت سال آینده پرداخت شود. 
 هنوز به چیزی که می خواهم نرسیده ام 

در مــورد جوانگرایی در تیم ملــی گفت: چیزی که در 
ابتدا تحویل گرفتیم باعث شــد نسبت به آینده نگران شویم 
اما برنامه ریزی که داشــتیم منجر به نتیجه شد. البته هنوز 
بــه چیزی که خود من می خواهم نرســیده ایم و هنوز برای 
رســیدن به نتیجه ایده آل به زمان نیاز داریم. فدراســیون 

برنامه ها را با دقت و سرعت ادامه می دهد.
انوشیروانی در پاسخ به این پرسش که برنامه فدراسیون 
در مورد اســتعدادیابی چیست؟ تاکید کرد: در بحث مربیان 
هم چند کار خوب کردیم. ســعی کردیم تیم های استانی در 
لیگ جوانان و بزرگســالان شرکت کنند و با مربیان خود در 
مســابقات باشــند. در رویدادهای داخلی هم ورزشکاران با 
مربیان خود حضور داشــتند. هر مربی که تشــخیص دهیم 
پتانسیل خوبی دارد را در کنار مربیان تیم ملی قرار می دهیم. 
قرار اســت مربیان برتر را انتخاب و حقوق ماهیانه پرداخت 
کردیــم. تعداد مربیان برتر در مردان به 12 نفر و در زنان به 
6 نفر افزایش یافت. رئیس فدراســیون وزنه برداری در مورد 
عملکــرد بانوان گفت: عملکرد بانوان بــه اندازه مردان مهم 
اســت. تمام اردوها پا به  پای مردان برگزار شد. در ابتدا تیم 

بانوان از نفراتی بود که سن بالایی داشتند و وزنه بردار نبودند 
از این رو تغییر نســل دادیم. هر چند ریسک بزرگی بود اما 
باید این تغییر را می دادیم چون نگاه ما به بازی های آسیایی 
2۰26 و المپیــک 2۰28 بود و نمی توان در کوتاه مدت هم 
نتیجه گرفت. الان به یک تیم خوب در رده ســنی 16 تا 2۰ 
سال رسیده ایم. خودمان هم پیش بینی می کردیم از قهرمانی 

نوجوانان و جوانان آسیا درخشش آنها شروع شود.
در اتفاقات اخیر فدراسیون هم مقصر است

انوشیروانی در بخش دیگری از صحبت هایش در پاسخ 
به ســؤالی مبنی بر اینکه شــنیده شده اســت نصیرشال 
تمایل ندارد سرمربی باشــد و فدراسیون مخالف است و در 
نهایت تکلیف ســرمربی تیم ملی بزرگسالان چه شد؟ گفت: 

نصیرشــال الان مسافرت است. خودشان پاسخ بدهند بهتر 
اســت. موضع قطعی از طرف او اعام نشده است. در این دو 
سال زحمات زیادی کشــید و خودمان اشتیاق داریم ادامه 
همکاری دهد. تصمیم او هر چیزی باشد ما انجام می دهیم.

انوشیروانی در مورد پرحاشیه بودن سفرهای وزنه برداری 
و اینکه برخی جوانان و نوجوانان موفق نشــدند در مسابقات 
جوانان جهان و نوجوانان آســیا شــرکت کنند؟ تاکید کرد: 
این مســائل در کارهای بزرگ، گستره بیشتری دارد. در این 
اتفاقات دوســتان دیگر هم دلیل تقصیر بودند اما فدراسیون 
هم مقصر بود. کادرفنی نیز تقصیراتی داشــت. از این به بعد 
فدراسیون حتما حواسش است که چنین اتفاقاتی رخ ندهد.

رئیس فدراسیون در مورد تغییر اوزان وزنه برداری تاکید 

کرد: تغییر اوزان انجام شــده اســت. یک وزن که ما شانس 
داشــتیم )1۰2 کیلوگرم( کم شد اما به نظرم ۷8 کیلوگرم، 
88 کیلوگرم، 98 کیلوگرم، 11۰ کیلوگرم و فوق سنگین باید 
برنامه ریزی کنیم که به نتیجه برســیم. در کنگره این بحث 
شد از هشــت وزن، هفت وزن در المپیک است و هر کشور 
پنج نفر در المپیک می تواند داشته باشد و فقط در یک وزن 

دو نماینده می تواند داشته باشد.
انوشــیروانی در مورد اینکه گفته شده مهر وزنه برداری 
پای نامه بدنسازی برای خروج ارز از کشور بوده است، تاکید 
کرد: نه نامه ای دیدیم و نه ســؤالی از وزارت ورزش و مراجع 
قضائی شــده اســت و من تکذیب می کنم. اگر نامه ای بوده 
به ما هم نشــان دهند. این گونه اظهار شده که کانتری در 

صورت جلسه به جای بدنسازی، وزنه برداری نوشته است.
روی بودجه ۵۰ میلیاردی حساب باز کرده بودیم

انوشیروانی درباره بودجه فدراسیون گفت: در این یکی 
دو سال رشد بودجه داشته ایم. البته فدراسیون درآمدزا شده 
است. نگاه مان این است که خودمان این درآمدزایی را افزایش 
بدهیم. همچنین چند برند مختلف را کنار خودمان داشته ایم. 
جهش خوبی هم در کمک های وزارت و کمیته بوده اســت. 
فکر می کنم رشد چشــمگیری در درآمدها داشته ایم. وقتی 
نماینــدگان در مجلس تصمیم می گیرند درخصوص بودجه 
ســال آینده، یک بند به دولت تکلیف شده است که اگر آن 
شــرکت ها به تعهدات خود عمل نکنند، خزانه داری کشــور 
می تواند مســتقیماً از حساب آنها برداشت کند. ما روی این 
پول که 5۰ میلیارد بوده، حســاب ویــژه ای باز کرده بودیم، 
اما تا امروز تخصیص نیافته اســت. وزارت ورزش پیگیر این 
بودجه اســت. باید این را بگویم که ورزش چیزی نیست که 
با اولویت به آن نگاه نشــود. فکر می کنــم دولت و مجلس 
انگیزه کمک بــه ورزش را دارند، اما این پول باید تخصیص 
پیدا کند. در واقع در تخصیــص باید ورزش در اولویت قرار 
بگیــرد. او در مورد صحبت وزیر مبنی براینکه وظیفه رئیس 
فدراسیون ساخت و ساز نیســت بلکه قهرمان پروری است، 
گفت: باید قبول کنیم زیرســاخت مناسب نباشد، نمی توان 
اجرای برنامه ها را به خوبی پیش برد. ساخت و ساز وظیفه  ما 
نیســت. کمبود فضا ما را خیلی اذیت می کند. بدون دخالت 
وزارت ورزش و کمیتــه ملی المپیک مجموعه را بازســازی 
کردیم. منظور وزیر این است کار زیرساخت نباید باعث شود 
تمرکز از روی ورزش قهرمانی برود. ما نتایج خوبی گرفتیم و 

کمپ جدید را هم به زودی می سازیم. 

برگزاری نشست خبری رئیس فدراسیون

زمزمه تغییرات احتمالی در کادر فنی تیم ملی وزنه برداری
حسین توکلی جای نصیرشلال را می گیرد؟!

با پیشنهاد رئیس کمیته ملی پارالمپیک، وزیر ورزش ریاست ستاد جنبش پارالمپیک 
را برعهده گرفت.

در جریان برگزاری بیست و چهارمین مجمع عمومی کمیته ملی پارالمپیک، احمد دنیامالی وزیر 
ورزش و جوانان ریاســت ســتاد جنبش پارالمپیک را پذیرفت. در همین راستا غفور کارگری رئیس 
مجمع عمومی کمیته ملی پارالمپیک با اهدای لوح تقدیر از طرف مجمع عمومی به ســبب پذیرش 
ریاست ســتاد جنبش پارالمپیک از دکتر دنیامالی تشکر نمود. این ستاد در راستای رسالت کمیته 
ملی پارالمپیک جمهوری اســامی ایران، به منظور توسعه هدفمند جنبش ملی پارالمپیک و تحقق 

شعار »ورزش برای همه« تشکیل شده است.
ســتاد عالی توســعه جنبش پارالمپیک در تاش اســت که با برنامه ریزی های صورت گرفته و 
مشارکت جعی به اهدافی مانند بهبود ســبک زندگی افراد دارای معلولیت از طریق ورزش، افزایش 
آگاهی عمومی نسبت به ظرفیت ها و رشته های ورزشی پارالمپیکی، انعکاس توانمندی های ورزشکاران 

و قهرمانان پارالمپیکی دست یابد.

وزیر ورزش رئیس ستاد جنبش پارالمپیک

دیدار تیم های ملی بسکتبال ایران و قزاقستان در پنجره سوم انتخابی کاپ آسیا به 
میزبانی قزاق ها و در آستانه برگزار می شود.

دومین دیدار تیم ملی بســکتبال در پنجره ســوم و پایانی انتخابی کاپ آسیا 6 اسفند مقابل 
قزاقستان برگزار خواهد شد. شهرهای آلماتی و آستانه دو گزینه برای میزبانی قزاق ها از ایران بودند. 
فدراســیون بسکتبال طی روزهای اخیر به منظور برنامه ریزی و رزرو بلیت پیگیر نهائی شدن شهر 
محل برگزاری بازی بود. در همین راستا و به دنبال رایزنی های انجام شده، کنفدراسیون بسکتبال 
آسیا روز سه شنبه به صورت رسمی به فدراسیون ایران اعام کرد که آستانه میزبان دیدار تیم های 

ایران و قزاقستان خواهد بود.
بدین ترتیب تیم ملی بسکتبال در صورت استفاده از پرواز داخلی باید ابتدا به آلماتی سفر کند 
ســپس با یک پرواز دیگر از این شهر راهی آستانه شود. دیدار رفت تیم های ملی بسکتبال ایران و 
قزاقســتان باید 2 آذر در پنجره دوم انتخابی کاپ آسیا برگزار می شد اما امتناع قزاق ها از سفر به 
ایران باعث لغو آن بازی و معرفی تیم ایران به عنوان برنده 2۰ بر صفر شد. در پنجره سوم انتخابی 
کاپ آسیا، تیم ملی ایران 3 اسفند میزبان هند خواهد بود. ملی پوشان ایران در پنجره نخست موفق 

به شکست این تیم شدند.

محل برگزاری دیدار تیم ملی بسکتبال 
مقابل قزاقستان مشخص شد

مدیرکل دفتر توســعه ورزش حرفه ای و امور باشــگاه های وزارت ورزش و جوانان از مصوبه جدید ســازمان مالیاتی کشور 
درخصوص قانون معافیت مالیات بر ارزش افزوده خبر داد.

ســیروس احمدی درباره مصوبه شــکل گرفته گفت: این مصوبه در جهت توسعه و حمایت از ورزش باشــگاهی، ورزش قهرمانی، همگانی، 
روستایی و عشایری، مسابقات و فدراسیون های ورزشی با حمایت مقام عالی وزارت دنیامالی و سید محمد شروین اسبقیان معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای و مساعدت وزیر محترم اقتصاد و دارایی و مدیران کل سازمان مالیاتی به نتیجه رسید و در 15 دی ماه 14۰3 این موضوع به 

ادارت کل ورزش و جوانان سراسر کشور، فدراسیون ها و باشگاه های ورزشی اباغ شد.
مدیرکل دفتر توســعه ورزش حرفه ای و امور باشــگاه ها افزود: بر اساس این مصوبه کلیه درآمدها و عوائد حاصل از هریک خدمات ذکر شده 
در این مصوبه در چارچوب قوانین و مقررات مربوطه توســط فدراســیون ها و هیئت های ورزشی، مؤسسات، مراکز و باشگاه های ورزشی اشخاص 
حقیقی و حقوقی دارای مجوز از وزارت ورزش و جوانان مشمول معافیت مالیاتی و عوارض ناشی از ارزش افزوده می باشد، نکته قابل توجه اینکه 

این مصوبه از سال 14۰۰ قابل اجرا و پیگیری است.

قانون معافیت مالیاتی بر ارزش افزوده به تصویب رسید

صفحه ۹
پنجشنبه ۲۰ دی ۱۴۰۳
۸ رجب ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۷۶۸

»مزایده عمومی نوبت اول«
پشــتیبانی منطقه تهران در نظر دارد یک قطعه زمین به مســاحت 360000 
متــر )36 هکتار( با کاربری پارکینــگ خودرویی واقع در ضلع جنــوب پادگان را از 
طریق مزایده عمومی به صورت یکســاله واگــذار نماید. متقاضیان می توانند از تاریخ 
 درج آگهــی به مدت 7 روز بــا مراجعه به آدرس: تهران- کیلومتــر 14 بزرگراه فتح 
)جاده قدیم کرج(- پشــتیبانی منطقه 3 تهران- مدیریت برنامه و بودجه و امور مالی 

نسبت به کسب اطلاعات و دریافت مدارک مزایده اقدام نمایند.
فرماندهی آماد و پشتیبانی منطقه ۳ تهران

برگ سبز ســواری پراید جی تی ایکس آی مدل 1387 
به رنگ ســفید روغنی به شــماره موتور 2454758 و 
شماره شاسی S1412287776730 به شماره انتظامی 
637 د 75  ایران 54 به نام فائزه دهقان منشــادی به 
کدملی 4420321512 مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.

توکلی: هر کمکی از دستمان بر بیاید انجام خواهیم داد
در بخشــی از نشست خبری دیروز فدراسیون وزنه برداری، حســین توکلی در مورد ادامه همکاری اش با تیم ملی 
پاراوزنه برداری عنوان کرد: قراردادم تا پایان پارالمپیک بود.  موفقیت های پارا با همه خوبی و بدی تمام شد و قرارداد من 
تا پارالمپیک پاریس بود. عما هیچ برنامه ای نبود. یکی دو تا جلسه رفتیم اما به نتیجه نرسیدیم. عرف این است که به 
سرمربی تیم ملی پیشنهاد ادامه همکاری بدهند، اما برای مسائلی من به جلسه رفتم که هیچ ارتباطی با موضوع ادامه 
همکاری ام نداشــت. وی در پاسخ به این سؤال که آیا قرار اســت با فدراسیون وزنه برداری همکاری کند یا خیر، گفت: 
این جا خانه ماست و هر چیزی که دارم از وزنه برداری است. من به این رشته ادای دین دارم. یک رئیس جوان روی کار 
آمده و ما هم تا حد توان باید به او کمک کنیم. توکلی در پاسخ به این سؤال که آیا قرار است به عنوان سرمربی در تیم 
ملی کار کند، عنوان کرد: ما کارگر هستیم، قرار نیست بعد از 15 سال خودم را ثابت کنم. در جلسات کمیته فنی کنار 

فدراسیون هستیم و هر کمکی از دستمان بر بیاید انجام خواهیم داد.

پاراتکواندو  قهرمــان  نایب 
پاداش  ارزشــمند  حرکتی  در 
پارالمپیکی خود را صرف خرید 

یک تریلی برای پدرش کرد.
قهرمان  نایــب  رحیمی  زهــرا 
15ساله پارالمپیک پاریس در آستانه 
روز پدر با پــول جوایزش برای پدر 
تریلی خریــد. رحیمی  خود یــک 
در رقابت هــای وزن 52- کیلوگرم 
تکواندوی پارالمپیک 2۰24 پاریس 
صاحب مــدال نقره شــد. رحیمی 
کــه اصالتا اهــل مرند اســت، در 

گفت وگویی اظهار کرد: پیش از شــرکت در بازی هــای پارالمپیک پاریس 2 
آرزو کرده بودم که یکی قرار گرفتن بر روی ســکو و کســب مدال پارالمپیک 
و دومی خریــدن یک تریلی برای پدرم بود که خوشــحالم به آن چیزی که 

می خواستم رسیدم.
وی در پاســخ به این پرســش که با چه نیتی اقدام به خرید تریلی برای 
پدر کردید، افزود: پدر و مادرم برای رســیدن به این موفقیت خیلی برای من 
زحمت کشیده بودند و همیشــه دوست داشتم زحمات شان را طوری جبران 
کنم، بنابراین بعد از دریافت پاداش پارالمپیکی خود تصمیم گرفتم در آستانه 
روز پدر با خرید یک تریلی که همیشه آرزوی پدرم بود او را به نوعی خوشحال 

کنم. خدا را شکر می کنم که به هر دو آرزوی خود رسیدم.
رحیمی در پاســخ به این پرسش که چه مقدار از پاداش پارالمپیکی خود 
را صــرف خرید تریلی برای پدر کردید؟ گفت: هر چقدر پاداش که از جاهای 
مختلــف گرفته بودم به اضافه پــاداش پارالمپیکی خود را صرف خرید تریلی 
کردم که چیزی نزدیک به 1۰ میلیارد شــد. همیشــه از زمان بچگی دوست 
داشتم برای پدرم کاری کنم و الان خوشحالم که چنین حرکت خوبی را انجام 
دادم. خانواده ام نیز اکنون ســاکن استان آذربایجان شرقی در شهرستان مرند 
است. وی همچنین در پاسخ به این سؤال که آیا دوست نداشتید این پاداش را 
برای خود خرج کنید؟ اظهار کرد: خانواده ام ارجحیت داشت و دوست داشتم 

از این طریق پدرم را خوشحال کنم.

 نایب  قهرمان ۱۵ ساله پارالمپیک 
به پدرش تریلی هدیه داد

آگهی فقدان سند مالکیت
سند مالکیت ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 90/75 مترمربع تحت پلاک 1908 
فرعی از 5- اصلی بخش 5 قزوین ذیل دفتر 773 صفحه 277 تحت شماره ثبت 123500 
به شــماره چاپی 231295 ســری د 93 به نام آقای مختار محمدی خواه صادر و تســلیم 
گردیده است. حال مالک آقای مختار محمدی  خواه با ارائه دو برگ فرم شهادت شهود به 
وارده 68025820 مورخ 1403/10/13 مدعی شــده که سند مذکور به علت سهل انگاری 
مفقود گردیده اســت و با سند مذکور معامله ای نشــده و ثبت دفتر املاک موید این ادعا 
می باشــد و تقاضای صدور ســند مالکیت المثنی خود را نموده که مراتب به  استناد ماده 
120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت اعلام می گردد تا هر کس به نحوی از هر انحاء نسبت 
به ملک مذکور حقی داشــت و یا معاملاتی به نفع او شده و یا مدعی وجود سند نزد خود 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را 
با ارائه اصل ســند مالکیت و سند و ســند معامله تسلیم نماید و چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراض به این اداره نرسد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت ارائه نشود اداره ثبت 
المثنی ســند مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد این آگهی در 

یک نوبت به شرح فوق منتشر خواهد شد. تاریخ انتشار: 1403/10/20
صمد قدیم آبادی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
منطقه ۲ قزوین

آگهی فقدان سند مالکیت
ســند مالکیت ششــدانگ یک باب آپارتمان مســکونی قطعه 14 تفکیکی به مساحت 55/01 
مترمربع با شــماره پلاک 9794 فرعی از 4071 فرعــی از 282 از 94 فرعی از 43 اصلی و 2 
فرعی از 41 و 41 اصلی بخش 5 قزوین ذیل شــماره ثبت 78224 صفحه 27 دفتر جلد 433 
به شــماره چاپی 048312 به نام آقای مجید کاظم لو صادر و تسلیم گردیده است سپس تمامی 
مورد ثبت طبق ســند انتقال 1508 مورخ 1390/1/18 دفتر 126 قزوین به خانم اختر احسانی 
منتقل شده است و مورد ثبت به موجب سند رهنی 1509 مورخ 1390/7/18 دفتر 126 قزوین 
در رهن بانک مسکن شعبه مینودر قزوین قرار گرفته است. حال خانم عصمت اسلامی نیارکی 
به موجب سند وکالت 46676 مورخ 1391/10/20 دفتر 40 قزوین و سند تفویض وکالت 8752 
مورخ 1394/10/28 دفتر 115 قزوین از طرف خانم اختر احسانی مالک پلاک فوق به ارائه دو 
برگ فرم شهادت شهود به شماره 68022591 مورخ 1403/9/6 مدعی شده که سند مذکور به 
علت جابجایی مفقود گردیده است و با سند مذکور معامله ای نشده و ثبت دفتر املاک موید این 
ادعا می باشــد و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی ملک مزبور را نموده علیهذا مراتب با توجه 
به تبصره یک ماده 120 آئین نامه قانون ثبت اعلام می گردد چنانچه ســند اولیه ملک مذکور از 
ناحیه مشــارالیه و اشخاص غیر ارائه شود از انجام هر نوع معامله خودداری و سند مالکیت اخذ 
و مســتقیما به این اداره ارســال و در موقع انجام هرگونه معامله جریان ثبتی ملک را استعلام 

و در صورت نبودن مانع اقدام به تنظیم سند و ثبت آن نمایید. تاریخ انتشار: 1403/10/20
صمد قدیم آبادی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه ۲ قزوین

برگ ســبز ســواری پژو 405 جی ال ایکس آی 1/8 به 
رنگ خاکســتری متالیک مدل 1386 به شماره موتور 
12486043701 و شماره شاسی 40318455 به شماره 
انتظامــی565 ج 46  ایران 54 به نام محمدرضا اخوان 
کفاش به کدملــی 4431424660 مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

با اعلام کنفدراســیون فوتبال آســیا، تیم فوتبال تراکتور در 
ورزشگاه خانگی خود میزبان حریفان آسیایی خواهد بود.

طبق اعام رســمی کنفدراسیون فوتبال آسیا، تیم تراکتور پس از صعود 
به دور حذفی لیگ قهرمانان آســیا دو، در روز 23 بهمن ماه 14۰3 در بحرین 
باید نخستین مســابقه مرحله حذفی را مقابل تیم الخلدیه برگزار کند و یک 
هفته پس از آن در ورزشگاه یادگار امام تبریز میزبان خواهد بود. استقال روز 
15 بهمن در هفته هفتم لیگ نخبگان آســیا میزبان الشرطه عراق خواهد بود 
و پرسپولیس هم در هفته هشتم این رقابت ها در روز 29 بهمن پذیرای النصر 
عربستان و فوق ستاره های این تیم است که در صورت تأیید ای اف سی این دو 

بازی در استادیوم آزادی برگزار خواهد شد.
با اعام کنفدراســیون فوتبال آسیا، تیم فوتبال اســتقال تهران هم در 
ورزشــگاه آزادی از تیم الشــرطه پذیرایی خواهد کرد. این دیدار روز پانزدهم 
بهمن برگزار شــود و آبی پوشان در صورت کســب 3 امتیاز، گام بلندی برای 
صعــود به مرحله بعد برخواهند داشــت. تیم فوتبال پرپســولیس هم در دور 
پایانی این رقابت ها در ورزشگاه آزادی میزان النصر و یاران کریستیانو رونالدو 

خواهد بود.

میزبانی از آسیایی ها به نمایندگان فوتبال ایران برگشت


